
 Zápis OV č.: 2/2023  

OV: Hlouška 
Datum :   16. 5. 2023 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

L. Petránek, J. Dubová, M. Jánská, P. Formáčková, P. Koudelková 

Člen RM, ZM: - 

Příští jednání: 15. 6. 2023 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

1. Seznámení s pravidly činnosti OV 

2. Den otevřených dveří v Luxury Home  

3. Žádost o pronájem pozemku v ul. Zelenkova 

4. Debata o parkování v K.H.  dne 14.6.2023 

5. Velký výskyt holubů a způsob řešení  

6. Opravy veřejného osvětlení u Billy a nových domů 

7. T-mobile a oprava chodníků  

8. Ulice Puškinská – žádost o úklid kamínků (oprava chodníků) 

9. Ulice Puškinská – žádost o vyjádření k příčnému parkování 

10. Ulice Puškinská – žádost o zřízení 2-3 parkovacích míst u domu Nádražní 576 

11. Ulice Štefánikova – žádost o opravu zdi 

12. Zvážení veřejného ohniště na Hloušce  

13. Projekt Panuj Hoře z roku 2021 – „chytrá lavička“ není 

14. Různé 

 

Ad 1) Předseda OV Hlouška L.Petránek přítomné členy seznámil (po společné schůzce zastupitelstva 

města K.H. a předsedů OV) s pravidly pro zřizování a činnost OV v místních částech města 

 

Ad 2) Plánovaná výstavba v lokalitě Benešova má za sebou dvě etapy výstavby. Dne 17.5.2023 

proběhl Den otevřených dveří. Osadní výbor se domnívá, že v souvislosti s touto novou výstavbou se 

stále nevyřešilo parkování u nových bytů a současných obyvatel Hloušky (viz. Zápis OV Hlouška 

z 2.3.20222) 

 

Ad 3) Žádost p.Janečkové o pronájem části pozemku p.č.2548/2 v k.ú.K.H. za účelem zahradničení 

(původně pronajato p.Veselé): 

OV Hlouška souhlasí s pronájmem pozemku p.č.2548/2 v K.H. paní Janečkové, bez připomínek 

- Předpokládáme, že žádost byla vyvěšena na úřední desce MÚ Kutná Hora 

Hlasování: všichni zúčastnění členové PRO 

 

Ad 4) Hovořili jsme o plánované zajímavé debatě o parkování v Kutné Hoře, která je plánovaná na 

14.6.2023 od 18.00 hod v Dačického domě. 

 

Ad 5) Projednávali jsme nepříjemný velký výskyt holubů na Hloušce, kteří zde ve velkém hnízdí a 

znečišťují chodníky a domy.  

Žádáme proto o vyjádření ke způsobu možné likvidace holubů ať už deratizací nebo lépe 

humánnějším způsobem snižování jejich počtu. 

 

Ad 6) OV Hlouška žádá o kontrolu osvětlení – Billa a nově vystavěné domy. V této části nesvítí 

v noci světla. 



 

Ad 7) Po instalaci optických kabelů od společnosti T-mobile ještě někde zůstaly poničené chodníky – 

např. Nádražní 573, Masarykova 582,583. Probíhá ještě nějaká kontrola či opravy těchto míst? 

 

Ad 8) OV Hlouška žádá o úklid – smetení kamínků z chodníků v místech okolo MŠ Trebišovská + 

ul.Puškinská, atd. Domníváme se, že oprava chodníků tímto způsobem je neefektivní, navíc drobné 

kamínky jsou pak všude. 

 

Ad 9) OV Hlouška znovu žádá o vyjádření příslušného orgánu o možnosti příčného parkování pod 

školkou Trebišovská v ul.Puškinská, žádáno bylo už v minulém zápisu ze 12.4.2023. 

 

Ad 10) OV Hlouška prosí o zřízení 2-3 parkovacích míst naproti panelovému domu v ul.Puškinská u 

domu Nádražní 576. Auta zde momentálně stojí, ale zasahují jedním kolem do zeleně. Viz. Přiložená 

fotografie. 

 

Ad 11) V ulici Štefánikova u bývalých pekáren Beneš žádáme o opravení zbourané zdi po 

autonehodě. 

 

Ad 12) OV Hlouška žádá p.Janála o možnost zvážení a následném umístění veřejného ohniště 

na Hloušce – vzor Šipší (zda by šlo řešit v souvislosti s chystanou revitalizací Hloušky a začlenit do 

plánu či s obnovou „Průmyslováku“).  

 

Ad 13) OV Hlouška se dotazuje, kde je „chytrá lavička“, která by měla být umístěna před budovou 

SPŠ a VOŠ. Po vyhlášení projektu „Panuj Hoře“ z roku 2021 a vyhlášení vítězného návrhu tu stále 

není. 

 

Ad 14) Různé: 

 Úklidy kolem kontejnerů (po nočních návštěvách bezdomovců, vyndávání odpadků) 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

Ad 3) Souhlas OV Hlouška s pronájmem pozemku p.č.2548/2 v K.H. p.Janečkové za účelem 

zahradničení (předpoklad vyvěšení na úřední desce). Všichni členové byli PRO. 

 

Ad 5) OV Hlouška žádá o likvidaci všudypřítomných holubů humánním způsobem. 

 

Ad 6) Kontrola veřejného osvětlení u Billy a nové řady domů. 

 

Ad 7+8) OV Hlouška žádá o úklid kamínků v ul. Puškinská a v okolí MŠ Trebišovská a 

kontrolu opravy chodníků po instalaci kabelů společnosti T-mobile. 

 

Ad 9) V ul.Puškinská pod MŠ Trebišovská – je možné námi navrhované příčné parkování? 

 

Ad 13) „Chytrá lavička“ – vítězný projekt z Panuj Hoře 2021 není umístěna. 

 

Zapsala: Mgr. Petra Koudelková 
 


